

REFERAT – STYREMØTE i WTF seksjonen – NR. 5. – 2012/2014

Sted:	Park Inn Hotel Gardermoen
Tid:	08.des.2012 kl.13.15 -16.00

DELTAKERE:

Styreleder	Svein Olav Rui
Styremedlem	Lillian Fossum
Styremedlem	Morgan Nygård
Styremedlem	Lillian Fossum
Styremedlem	Bjørn Sulen
Styremedlem	Ingvild W. Knudsen
Varamedlem	Khalique Rana
Varamedlem	Cathrine Tandstad

Fra administrasjonen:

Sportskonsulent	Marthe Bøhler
-----------------	---------------

Godkjenning av innkalling, sakliste og referat(er):

<ul style="list-style-type: none"> Godkjenne innkalling Innkalling ble godkjent
<ul style="list-style-type: none"> Godkjenne sakliste og innmeldte saker til eventuelt Sakslisten ble godkjent og det ble innmeldt en ny sak etter møtet, ref. sak nr 33.

Rapporterings/orienteringssaker:

Saksnr.	Vedt.nr.	Sak	Frist	Ansvar
O- 9		Evaluering av stevner 2012 - Gjennomgang av dommerrapportene fra NM		
O- 10		Danske mesterskapet Simen Svenkerud var på befaring og gav en oppsummering av besøket. En rapport fra befaringen vil bli sendt ut i etterkant.		
O-11	5.1	Ola Wølstad Knudsen: Klubb utvikling Skedsmo Tan Gun har satt i gang et klubb utviklingsprosjekt som skal hjelpe å igangsette nye klubber. Her kan de tilby bla utstyr, veiledning i medlemssystemet, opplæring i konkurransereglement i mønster/kamp, treningsopplegg og	20. feb	LF/BS

		andre viktige gjøremål for en klubb. Styret ønsker samarbeid med Skedsmo Tan Gun og ønsker å sette av post 3 midler til prosjektet.		
O- 12		Nordisk Seksjonen ønsker å få til et godt nordisk samarbeid og en bred delegasjon. Under nordisk skal styret og dommere representeres. Nordisk arrangeres i 2015 i Norge og styret ser etter passende anlegg for mesterskapet	2013	SR

Diskusjons- og vedtakssaker:

Saksnr.	Vedt.nr.	Sak	Frist	Ansvar
29		Stevner 2013/2014 Terminlisten ble endret. Styret fant det nødvendig å kutte ned på nasjonale stevner for å øke rekrutteringen og deltakelsen.	ASAP	SR, KR, MB
	5.2	Det blir ikke arrangert teknikkstevner i 2013. Det vil bli satt ned en komité som skal jobbe med teknikk arrangement (festival) som skal arrangeres i 2014. Marthe endrer terminlisten på www.kampsport.no	ASAP	SR, MN MB
	5.3	Første nasjonale stevnet vil bli arrangert 20-21. april, med Chon-Ji Team Hokksund som teknisk arrangør.	20-21. april	Chon- Ji Team Hokksund
	5.4			
	5.5	Andre Nasjonale stevnet vil bli arrangert 21- 22. september, med ØRBS (Øvre Romerike Budo Senter) som teknisk arrangør.	21-22. september	ØRBS
	5.6	Nytt navn på de nasjonale stevnehelgene: Regionalt barnestevne og Norges Cup.		
	5.7	NM blir arrangert i Trondheim 22. november med Taekwondo Team Heimdal som arrangør.	22.november	Taekwondo Team Heimdal

30	5.8	<p>Barneidrettsbestemmelser</p> <p>Ungdomsklassene skal ikke delta på Norgesmesterskapet i Taekwondo WTF, da dette strider mot Norges Idrettsforbunds barneidrettsbestemmelser. Under NM i år fikk ungdomsklassene i Taekwondo WTF lov til å delta. Ungdomsklassene i Taekwondo WTF er fra året du fyller 11 år. Barn må ha fylt 12 år for å kunne få tittelen Norgesmester.</p>	8. des	SR
31	5.9	<p>Handlingsplanen</p> <p>Styret vedtok forslaget til Svein.</p> <p>Seksjonen skal legge forbundets langtidsplan som beskrevet I tingdokumentet fra siste forbundsting s.127 – s. 137 til grunn. Dette ønsker seksjonen å vektlegge:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Organisasjon og informasjon <ol style="list-style-type: none"> 1.2 Informasjonsarbeid. Bedre kommunikasjonen mellom seksjon medlemsklubber/medlemmer. 1.4 Inkludering av funksjonshemmede. 2. Kompetanseheving <ol style="list-style-type: none"> 2.1 Kompetansebank. Under dette punktet vil seksjonen legge vekt på nyutdanning, kompetanseheving av dommere og stevneledere. 3 Breddeidrett, konkurranser og konkurransefrie tilbud <ol style="list-style-type: none"> 3.3 Attraktive rammer på konkurransearenaene. 4 <ol style="list-style-type: none"> 4.3 Internasjonalt arbeid. Nordisk samarbeid. Finne løsninger som kan sikre en viss grad av kontinuitet i det internasjonale arbeidet vårt. <p>Budsjett</p>	20. feb	SR
32	5.10	Bjørn og Lillian setter opp neste års budsjett.	20.feb	BS, LF

	5.11	Styret ønsker å oppgradere det tekniske utstyret. Dette i samarbeid med arrangement komiteen.	20. feb	BS, LF,SR
	5.12	Stevnepakke: Styret er fornøyd og har godtatt administrasjonens forslag til stevnepakke; Stevneprofileringspakker; <ul style="list-style-type: none"> - Bannere/seil, spesielt en egen plakاتبanner for NM på vegg bak premiebord - Duker på sekretariatsbord - Roll-ups (plakater på stativ som kan rulles sammen) - Standvegg - Faner pr. klubb med utskiftbart navn (til innmarsj) - Evt. Beachflagg 		MB
33	5.13	Seksjonsleder telefonregning Etter at Svein Rui ble leder for seksjonen har hans telefonregning økt betraktelig. Seksjonen har derfor vedtatt at de ønsker å dekke denne regningen.	Gjelder fra 8. des	SR/Ann Hoffmann

Styreleders sign.
Svein Rui

Styremedlem 2 sign.
Ingvild W. Knudsen

Nestleders sign.
Bjørn Sulen

Styremedlem 3 sign.
Morgan Nygård

Styremedlem 1 sign.
Lillian Fossum

Referent sign.
Marthe Bøhler